

单位大额存单认购申请表

APPLICATION FOR SUBSCRIPTION OF ENTITY LARGE-DENOMINATION CERTIFICATE OF DEPOSIT

致: 恒生银行(中国)有限公司

To: Hang Seng Bank (China) Limited

日期

Date : _____

分/支行Branch/Sub-branch ("银行"/the "Bank")

注意: 1. 请在适当方格内加\号, 并用正楷填写。
2. 所有账户均受相关法规监管。NOTE: 1. Please\ where appropriate and complete this form in BLOCK LETTERS.
2. All accounts are subject to related controls of regulations.

账户名称 Name of Account Holder	客户号码 Customer Number
申请认购大额存单编号 Serial No. of the Large-denomination Certificate of Deposit	申请认购大额存单金额 (人民币) Amount of the Large-denomination Certificate of Deposit (RMB)

请从本单位在贵行开立的下列账户借记相应的款项以办理上述大额存单:

Please debit our following account opened with the Bank for the aforesaid deposit:

账户号码/account no.: _____

到期本金/利息支付指示:

Instruction on payment of principal and interest when due:

本单位授权银行将该笔大额存单项下的到期应付本金/利息原路返还上述扣划账户。

We hereby authorize the Bank to pay the principal/interest payable when due under this large-denominated certificate of deposit into the aforesaid account.

本单位理解并同意如下:

We understand and agree to the following:

1. 本单位已收悉、阅读及理解相关单位大额存单产品说明书(暨发行条款)及恒生银行单位大额存单一般条款, 且银行已经应本单位的要求作了相应的说明, 本单位同意受其及其后贵行可能作出的修订的约束;
We have received, read and understood the relevant Fact Sheet of Entity Large-Denomination Certificate of Deposit (Issuance Terms) and the Bank's General Terms of Entity Large-denomination Certificate of Deposit, and the Bank has made corresponding explanations at request by us. We agree to be bound by the foregoing and related amendments that may be made by the Bank;
2. 除非银行另行同意, 本申请表一经提交银行即不可撤销;
Unless otherwise agreed by the Bank, this form is irrevocable upon submission to the Bank;
3. 本单位在此授权银行, 在完成必要审查之后, 将本单位上述划扣账户中的资金按照本次认购的大额存单的本金金额直接划入大额存单专用账户中, 本单位将确保划扣账户中具有足够的资金, 因资金不足导致本次认购失败的, 一切责任均由本单位承担。
We hereby authorize the Bank to, transfer the funds in the aforesaid account to the special account of the deposit according to the principal of this certificate of deposit after necessary review, and we will ensure that there are sufficient funds in the deduction account and we will assume all liabilities if the subscription fails due to insufficient funds.
4. 如本单位将该笔存款及相关权益质押给银行, 而质押协议与大额存单相关条款及安排有任何冲突, 就该等冲突事项应以质押协议的规定为准。
If we pledge this certificate of deposit and the rights and benefits hereunder to the Bank, where there is any conflict between the pledge agreement and the terms and arrangements of this large-denomination certificate of deposit, the pledge agreement shall prevail in relation the matter(s) in conflict.
5. 本单位确认, 本认购申请相关商业要素以银行最终审批确定为准, 本单位对此不持异议。
We confirm that the commercial elements related to this subscription application are subject to the final approval of the Bank, and we have no objection to this.

与存款金额相符的预留印鉴

Customer Signature(s) and/or Chop (align with the Deposit Amount)

银行专用 For Bank Use

日期 Date	经办人 Maker	复核人 Checker	授权人 Authorised
------------	--------------	----------------	-------------------